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Camelia Taina (Ministerul Economiei): Curând vor fi migrate în cloud-ul

guvernamental o serie de platforme cu impact pentru mediul de afaceri

O serie de platforme cu impact pentru  mediul de afaceri vor fi migrate în cadrul cloud-ului guvernamental,

în  perioada imediat urmatoare, acesta fiind un pas important catre  debirocratizare, a afirmat miercuri

Camelia Taina, director general al  Directiei Generale Antreprenoriat si Finantari pentru IMM-uri, 

Ministerul Economiei, Digitalizarii, Antreprenoriatului si Turismului.

"La nivelul Guvernului este gata cloud-ul guvernamental. Foarte curând  vor fi migrate în cadrul cloud-ul

guvernamental o serie de platforme cu  impact pentru mediul de afaceri. În construire este platforma pentru 

acordarea licentei unice industriale. Cred ca este un pas major pentru  debirocratizare si prin faptul ca orice

întreprindere, IMM sau nu, care  are nevoie de licenta unica, poate obtine digital aceasta licenta  industriala unica.

De asemenea si alte platforme pentru mediul de  afaceri, cele destinate incubatoarelor, sunt în curs de finalizare în 

cadrul Planului National de Redresare si Rezilienta. La Ministerul  Economiei mai avem în desfasurare proiectul

fanion al Ministerului, din  fonduri europene provenite din Programul de Educatie si Ocupare,  Start-Up Nation,

care este în plina desfasurare. Ne dorim sa avem o  legatura la fel de strânsa si de fructuoasa cu Serviciul de 

Telecomunicatii Speciale, care pâna la momentul acesta a creat toate  platformele prin intermediul carora

IMM-urile pot accesa granturi  nerambursabile", a mentionat Camelia Taina, la lucrarile mesei rotunde 

"Provocarile viitorului Cadru Financiar Multianual asupra mediului de  afaceri românesc".

Potrivit acesteia, apetitul pentru programele gestionate de Ministerul Economiei este foarte mare.

"Apetitul este în continuare foarte mare pentru programele pe care le  gestionam. Chiar daca bugetul pe care l-am

primit la începutul anului  poate fi acordat la câteva sute de IMM-uri, cererea este întotdeauna de  peste

5.000-6.000, iar asta dovedeste faptul ca e nevoie de capital la  nivelul IMM-urilor. Într-adevar, trendul european

este pentru  instrumente financiare combinate si noi suntem un promotor si ne dorim  ca în urmatoarele exercitii

financiare suma în care granturile sunt  acordate, proportia sa fie mai mica. Am avut în sensul acesta trei  programe

pilot, unul destinat industriei prelucratoare,  Microindustrializare se numeste programul, cel de-al doilea destinat 

comertului si serviciilor si cel de al treilea pentru accelerarea în  afaceri, programe pilot, în care am folosit aceste

instrumente  financiare. Ne dorim ca în perioada urmatoare sa mentinem dialogul cu  dumneavoastra si în

proiectele pe care le mentionam în planul strategic  institutional, sa putem sa dezvaluim nevoile reale al mediului

de  afaceri", a mai spus Camelia Taina.

Evenimentul "Provocarile viitorului Cadru Financiar Multianual asupra  mediului de afaceri românesc" este

organizat de Comisia pentru afaceri  europene din Senat, în colaborare cu Confederatia Patronala Concordia si 

Romanian Business Leaders.
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